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1. Na tak zwanym ,,placu cyrkowym" pomigdzy ulicami Kalisk4,
Broniewskiego i Krusryrisk4, odbywa sig cyklicmie handel obwoZny.
Mieszkaircy pobliskich blok6w przA ul.Dziewifrskiej i Sm6lskiej
narzekajq,2e handluj4cy zaSmiecaj4 pergole w poblizu ich domostw.
Ponadto handluj4cy z-alatwiaj4swoje potrzeby fizjologicnte w ich
rejonie. Je2eli sp6lka ,,Baza" pobiera od os6b tam handluj4cych oplaty,
to powinna r6wniel zaj4c sig sprz4taniem tego terenu, oraz postawi6
tymczasowe toalety typu TOI-TOI.

2. Uzytkownicy ScieZek rowerowych narzekaj4na ich zaSmiecenie, oraz
zalegarrie spadaj4cych li6ci. Rowerzy$ci twierdzq , 2e zamiatarki
kt6rymi dysponuje PGK,,Saniko" sp. z o. o. mogq temu problemowi -
zagrt2aj4cemu zdrowie i \cie dla uZftkownik6w pom6c, tylko
czgstotliwoS6 ich uzycia jest zbyt maha.

3. Proszg o informacjg, czy oddananiedawno do u\cianowa linia
technologiczna do segregacji i odzysku r6inychmaterial6w z
odpad6w komunalnych, sortowanych na Machnaczu, spelnia
zakladane wysokofci i normy. Nowa linia sortowania zamontowana
przezPGK,,Saniko"sp. z o. o. kosztowala ponad 30 mln zl., a z
informacji kt6re posiadam- jej efektywnos6- jest mikoma i daleka od
z*ladanych zaloleh.

4. Proszg o informacjg jaki byl calkowity koszt naprawy i przebudowy
zapadnigtego przyczfikamostowego, przy rzece Zg)owi4czce nu uiicy
Wysokiej. Proszg r6wnieL poda6 ile z caLkowitej kwoty uryskalo
MPWiK sp. z o. o. od firmy ubezpieczeniowej.

5. UZ:4kownicy niedawno wyremontowanej przezmiasto Scie2ki
rowerowej, prowadz4cej w kierunku Wikaryjki (w granicach
administracyjnych miasta) ntzekal4na nier6wno6ci i pgknigcia
powoduj4ce utrudnienia w jefidzie.pylaj4czy w ramach gwarancji
mo1na uzyskad naprawg tych uszkodzeri i niedogodnoSci od
wykonawcy Ie go zzdaria.

6. Proszg o informacjg jakie jest zadlu2enie Spolki MPEC. Wjakiej
wysokoici i najakich warunkach sptaty zaciqgnigto kredyt na zakup
miafu wgglowego przez tq firmE.



; z. tNa wnioski os6b starszych, schorowanych i niepelnosprawnych,
proszg o zlikwidowanie sporego wypigtrzenia chodnika na ulicy
Mfynarskiej l0l10 stanowiqcego zagro2nnie dla naszych
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